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Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně dne 20. 4. 2005 
 
přítomni: BcA. Lukáš Berta, doc. ak. soch. Michal Gabriel,  

BcA. Šimon Chloupek, ak. mal. Vladimír Merta, Mgr. Rostislav Niederle, Ph.D.,  
doc. Mgr. Jana Preková, Mgr. Blahoslav Rozbořil, BcA. Martin Skalický,  

 
omluven: Mgr. Irena Armutidisová, BcA. Jan Klimeš, ak. mal. Margita Titlová  
 
hosté:  Mgr. Jaroslava Bílá, PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c. 
 
 
 
Program řádného  zasedání:  
1. Schválení programu (doc. Gabriel); 
2. Projednání, případné schválení rozdělení finančních prostředků na r. 2005 (materiál předložen a    

předkládací lhůta zkrácena na zasedání AS FaVU dne 12. 4. 2005 – PhDr. Spielmann, Mgr. Bílá,  
doc. Gabriel); 

3.   Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU dne 12. 4. 2005 v Brně (doc. Gabriel); 
4. Zpráva o hospodaření  (Mgr.Bílá); 
5. Zpráva děkana o činnosti fakulty za uplynulé období (PhDr.Spielmann); 
6. Zpráva o průběhu jednání AS VUT v Brně (zástupci AS FaVU v AS VUT); 
7. Projednání návrhu na úpravu Statutu FaVU VUT v Brně na základě nového  Statutu VUT v Brně a 

Volebního a jednacího řádu AS VUT V Brně (předloženo za zasedání AS FaVU dne 30. 3. 2004, 
legislativní komise- Mgr.Niederle Ph.D.); 

8. Stanovení následujícího zasedání AS FaVU VUT v Brně 
9. Různé 

a) Harmonogram šk. r. 2005/2006, předkládá Mgr. Fajnor, PhDr. Spielmann 
b) Volba volební komise pro volby do AS VUT a doplňující volby do AS FaVU VUT v 

Brně, doc. Gabriel  
c) Návrh na prodloužení otevírací doby knihovny FaVU, BcA. Chloupek 
d) Písemné vyjádření k dislokacím, doc. Preková 
e) Požadavek na vyjasnění personální struktury – velikosti úvazků s rozdělením do 

jednotlivých ateliérů, doc. Preková 
f) Hodnocení výuky studentů – spolupráce s vedením fakulty, BcA. Skalický 

 
 
 
Ad 1. 
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -, nepřítomni: dr. Niederle, Mgr. Rozbořil. Program schválen.  
 
Ad 2. 
dostavili se dr. Niederle a Mgr. Rozbořil 
Předložením rozdělení finančních prostředků na r. 2005 pověřena děkanem tajemnice Mgr. Bílá, která 
zodpověděla senátorům na jejich dotazy.  
Stanovisko ekonomické komise AS FaVU přednesl senátor ak. mal. Merta: Ekonomická komise AS 
FaVU považuje navrhovaný rozpočet na rok 2005 za vyvážený a reálný dokument v dané situaci a 
doporučuje jej ke schválení. 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -. Rozdělení finančních prostředků na r. 2005 bez připomínek 
schváleno. 
 
Ad 3. 
bez připomínek. 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -. Zápis schválen v předloženém znění. 
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Ad 4. 
Mgr. Bílá podala zprávu o hospodaření za I. čtvrtletí r. 2005, podala zprávu o čerpání finančních 
prostředků s poukázáním na nutnost šetření a kontroly. Od května 2005 bude navýšena tarifní mzda, 
na základě rozhodnutí děkana bude doplacen mezitarifní rozdíl ve vyúčtování mzdy za měsíc duben za 
měsíce leden až březen. Vzhledem k neustále vzrůstajícím cenám za elektrickou energii a otop byly 
zvýšeny poplatky. Šetření energiemi i teplem musí být prováděno ve všech ateliérech (okna, světla, 
vypínání monitorů přes noc). Poplatky za telefonní hovory přesahující plánovanou částku za telefony 
v ateliérech budou hrazeny z ateliérových finančních prostředků. Průběžně jsou řešeny problémy 
s financováním zahraničních studentů. FaVU předloží na rektorát žádost na počítačové vybavení tak, 
aby mohly být požadavky zařazeny do výběrového řízení. Tajemnice předpokládá předložení AS 
FaVU žádosti o výměnu investičních za neinvestiční finanční prostředky. Dle nových pravidel budou 
od r. 2005 hrazeny odpisy z fakultních finančních prostředků, prozatím ve výši 50% jejich skutečné 
ceny (cca 1 mil. Kč). Pro FA a FaVU není možné z rozpočtu financovat, dle sdělení kvestora bude 
hledáno jiné řešení. 
 
Ad 5. 
zpráva bude přednesena na následujícím jednání AS FaVU, děkan se účastní jednání Ateliéru 
sochařství 2 a města Jihlavy. 
 
Ad 6. 
bod zrušen, zpráva byla podána na zasedání AS FaVU dne 12. 4. 2005. 
 
Ad 7. 
materiál předložen v písemné podobě na zasedání AS FaVU dne 12. 4. 2005. E-mailem bylo 
senátorům doručeno stanovisko ve věci navrhovaného rozdělení volebních obvodů FaVU senátora 
BcA. Berty. V záležitosti rozdělení volebních obvodů FaVU – změna ve Volebním a jednacím řádu 
AS FaVU VUT v Brně proběhla rozsáhlá podrobná diskuse, ve které zazněly názory a argumenty pro i 
proti navrhované změně. Vzhledem ke změnám ve Volebním a jednacím řádu FaVU VUT v Brně a ve 
Statutu FaVU VUT v Brně odročuje se schválení materiálu do příštího zasedání AS FaVU. 
 
Ad 8. 
příští zasedání AS FaVU se uskuteční dne 4. 5. 2005 ve 13.00 hod., přednášková místnost č. 405. 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -. Termín zasedání schválen. 
 
Ad 9.a) 
Předkládá na základě pověření děkana proděkan pro vzdělávací činnost Mgr. Fajnor. Vzhledem ke 
změnám, ke kterým dochází v harmonogramu oproti minulým létům žádá AS FaVU o přítomnost a 
podání komentáře Mgr. Fajnora na nadcházející zasedání. 
 
Ad 9.b) 
Volební komise pro volby do AS VUT v Brně a AS FaVU VUT v Brně bude pracovat ve složení: 
ak.soch. Tamara Buganská, BcA. Šimon Chloupek, doc. MUDr. Vladimír Novotný, Ing. Dalibor 
Vlašín. Jmenovaní jsou se svou kandidaturou seznámeni a souhlasí s ní. 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -. Složení komise schváleno. 
Usnesení: 
AS FaVU VUT v Brně pověřuje zvolenou komisi pro volby do AS VUT v Brně a pro doplňující volby 
do AS FaVU VUT v Brně přípravou harmonogramu a voleb do AS VUT v Brně a přípravou 
harmonogramu a doplňujících voleb do AS FaVU VUT v Brně. 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -. Usnesení schváleno. 
 
Ad 9.c) 
žádost studentů FaVU na rozšíření výpůjční doby fakultní knihovny tlumočil senátor BcA. Chloupek, 
v písemné podobě viz. příloha. PhDr. Spielmann s Mgr. Bílou upozornili na skutečnost, že v knihovně 
dochází i ke zpracování a nákupům knihovního fondu, k nutnosti řešit Media archiv v budově na 
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Údolní. Žádost bude řešena. Senátor BcA. Skalický navrhuje, aby byly výpůjční hodiny, v případě, že 
nebude možné jejich rozšíření, alespoň sjednoceny na stejnou dobu každý pracovní den. 
Usnesení: 
AS FaVu žádá děkana fakulty o řešení daného problému a následného seznámení senátu s přijatým 
řešením. 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se:-. Usnesení schváleno. 
 
Ad 9.d) 
doc. Prekovou bylo předáno písemné stanovisko k dislokacím v rámci FaVU, viz. příloha zápisu. 
 
Ad 9.e) 
doc. Preková žádá děkana fakulty o vyjasnění personální struktury s upřesněním velikostí úvazků 
v jednotlivých ateliérech. 
 
Ad 9.f) 
BcA. Skalický apeluje na vedení školy na zajištění studentského hodnocení výuky elektronickou 
formou. Dosavadní model hodnocení formou ankety se neosvědčil. 
 
 
 
 
Zapsala: Jana di Lenardo 
Verifikoval: doc. ak. soch. Michal Gabriel 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
  

 
 
 

 


